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PROTOKÓŁ Nr 28/2021 
posiedzenia Komisji Rozwoju Powiatu,  

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
które odbyło się w dniu 23 listopada 2021 roku, godz.13.30  

 
Przewodnicząca Komisji           -  Agnieszka Pasek  
Protokolant                                 -  Alicja Dąbrowska 
 
 
Przewodnicząca Komisji dokonała otwarcia posiedzenia, w którym uczestniczyło 6 radnych 
na ogólną liczbę 7, oraz zaproszeni goście (listy obecności radnych i zaproszonych gości są 
dołączone do protokołu).  
 
Uwag do porządku nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 
 

1. Zapoznanie z wynikami analizy akustycznej na zbiorniku wodnym Jagodno, w gminie 
Przytyk przeprowadzonej przez firmę Hydrogeotechnika w Kielcach.  

 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zasad gospodarowania 

mieniem Powiatu Radomskiego. 
 

3. Sprawy różne.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Zapoznanie z wynikami analizy 
akustycznej na zbiorniku wodnym Jagodno, w gminie Przytyk przeprowadzonej przez firmę 
Hydrogeotechnika w Kielcach. 
 
Przedstawiciel Spółki z o.o. Hydrogeotechnika z Kielc pan Paweł Matyjasek 
poinformował, że firma na zlecenie Starostwa wykonała pomiary hałasu na zbiorniku Jagodno. 
Pomiar był wykonywany w dwóch turach pomiarowych. Pierwsza była w lipcu, druga w 
sierpniu. W obu tych dniach były bardzo dobre warunki pogodowe sprzyjające rekreacji. Przy 
pierwszej turze pomiarowej na zbiorniku były prowadzone ćwiczenia oraz pokaz ratownictwa 
wodnego gdzie pływały jednostki napędzane silnikami spalinowymi. Pomiar wykonywany był 
w trzech punktach wokół zbiornika. W trakcie pomiarów pływały skuter policyjny, większa 
łódka motorowa straży pożarnej i dwie mniejsze z doczepianymi silnikami.  Podczas pomiarów 
okazało się, że te najmniejsze łódki hałasują najbardziej. Jeżeli chodzi o wyniki tych pomiarów 
to w I turze nie wystąpiły nigdzie przekroczenia wartości dopuszczalnych, które są dla terenów 
rekreacyjno – wypoczynkowych.  II tura pomiarowa była przeprowadzona 15 sierpnia br. w 
święto, była ładna pogoda, ludzie korzystali z wypoczynku, natomiast żadna łódka napędzana 
silnikiem spalinowym się tam nie poruszała. Dodał, że zrobili jeszcze obliczenia, które 
wskazywałyby jakie natężenie jednostek pływających powodowałoby, że te wartości 
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zbliżyłyby się do tych wartości dopuszczalnych dla tego typu terenów i okazało się,  że nawet 
przy pięciokrotnie większym natężeniu te wartości nie byłyby przekroczone na tym zbiorniku. 
Tak więc gdyby ten zbiornik był znacznie bardziej użytkowany to i tak nie przekroczone 
zostałyby  wartości dopuszczalne hałasów wokół zbiornika, dla terenów określonych 
rekreacyjno – wypoczynkowych czyli 55db w ciągu dnia. Kiedy 15 sierpnia dokonywali 
pomiary na zbiorniku Jagodno sprawdzali co się dzieje na zbiorniku Domaniów. Tam było dużo 
motorówek i innych jednostek pływających. Natomiast na zbiorniku Jagodno nikt nie używał 
takiego typu łódek ani skuterów.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał, czy gdyby radni na sesji wrześniowej podjęli 
uchwałę ograniczającą poruszanie się po tym zbiorniku jednostek pływających z napędem 
spalinowym to dzisiaj po tej ekspertyzie powinni wrócić do uchwały, którą podjęli kilkanaście 
miesięcy temu mówiącą o tym, że nie ma zakazu jeśli chodzi o poruszanie się tych jednostek.  
 
Przedstawiciel Spółki z o.o. Hydrogeotechnika z Kielc pan Paweł Matyjasek odpowiedział, 
że jeśli chodzi o aspekt hałasu i art. 116 Prawo ochrony środowiska to nie ma podstaw żeby 
wprowadzić jakieś ograniczenia.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka podziękował Komisji i radnym którzy byli 
konsekwentni w podjęciu decyzji.  
 
Przedstawiciel Spółki z o.o. Hydrogeotechnika z Kielc pan Paweł Matyjasek  
poinformował, że zbiornik w Jagodnie nie jest taki duży. Na chwilę obecną nikt z niego nie 
korzysta bo jest on dosyć płytki.   
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poprosił Przewodniczącą Komisji aby na sesji 
syntetycznie o tym powiedziała.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zasad gospodarowania mieniem Powiatu Radomskiego. 
 
Geodeta Powiatowy Arkadiusz Góźdź poinformował, że projekt przedmiotowej uchwały 
pojawił się w związku z podjęciem decyzji przez Zarząd Powiatu dotyczącej sprzedaży 
nieruchomości położonych w Pionkach przy ulicy Garszwo oraz w Jedlance przy DPS-ie. Są to 
ogólne zasady gospodarowania mieniem powiatu. Dodał, że po rozmowie z p. Starostą 
zadecydowali aby zgłosić uwagę do tych zasad. Otóż w §13 w rozdziale III., który stanowi, że 
o zbyciu  prawa własności nieruchomości, lub oddaniu nieruchomości w użytkowanie 
wieczyste decyduje Zarząd Powiatu w drodze uchwały, w której określa się tryb, formę i 
warunki zbycia, oddania w użytkowanie wieczyste. Proponuje się, aby dopisać po słowach 
„Zarząd Powiatu” słowa „za zgodą Rady Powiatu”. Szczegółowe warunki gospodarowania 
mieniem opisane są w tych zasadach.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka dodał, że ten zapis jest zgodny z prawem.  
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Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały 
łącznie z zaproponowaną zmianą.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 28 posiedzenie 
o godz.14.05. 
 
 
Protokołowała:                                                                            Przewodnicząca Komisji  
 
Alicja Dąbrowska                                                                             Agnieszka Pasek  
 

 


